
مجید انتظامی، آهنگساز و رهبر ارکستر با حضور در نمایشگاه دائمی 
از سیزدهمین نمایشگاه فناوری نانو Iran nano 1۴01 )۲0۲۲(، درباره این 
نمایشگاه و دستاوردهای آن گفت: بسیار از توسعه فناوری نانو در 
کشور خوشحالم. از محصولات و دستاوردهایی که در این نمایشگاه 
دیدم احساس غرور کردم و تعجب می کنم که ما آنقدر دستاوردهای 
خوبی داریــم و مــردم از آنها بــی اطــلاع هستند.ایشان در ادامــه گفت: 

امیدوارم دستاوردهای این چنینی برای 
مـــردم نیز بــه نمایش گــذاشــتــه شــود. 
ج از کشور هستند فکر  کسانی که خار
می کنند در داخل در این زمینه ها خبری 
 احساس غرور کردم 

ً
نیست. من واقعا

و امیدوارم که این دستاوردها مثمرثمر 
باشد و روزی همه  چیزهایی که مردم 

احتیاج دارند ساخت ایران باشد .
قابل  ذکر است که استاد انتظامی 
در دهه ۸0 و سال های آغاز به کار ستاد 
نانو و گسترش فعالیت مجموعه های 
دانش بنیان نانو یک سمفونی ای برای 
نانو بــا عــنــوان »نــانــو، بنایی نــو« تولید 

کردند.
 

استاد مجید انتظامی از دستاوردهای نانو 
کشور احساس غرور کردم
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